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Een kwast is louter een transportmiddel waarmee je verf vanuit het blik op de betreffende ondergrond
aanbrengt. Toch verkeert het segment in zwaar weer door de goedkope import uit China, de prijsdruk én
doordat de handel vaak niet in staat is om een goede kwast te verkopen, meent Peter Viring, directeur van Van
Vliet Kwastenfabriek. “Daarom heeft de speciaalzaak geen toekomst.”

Marc Nelissen
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